
Reunió ordinària de la Junta de l’AFA de l’Escola Ferran Sunyer 

Assistents: Xènia, Josep, Natxo, Sandra, Penelope, Suzanne, Anna, Amparo, Anouk. 

Data: 04 de març de 2021 

Hora: 19-20:30 h 

Lloc: Casa 

ORDRE DEL DIA 

1. Traspàs reunió amb l’equip directiu. 
2. Colònies AFA. 
3. Compromís revisió actes. 
4. Logo AFA. 
5. Infoferranet. 
6. Talls Carrer Viladomat. 
7. Extraescolar anglès. 
8. Video AFA. 
9. Torn obert de paraula. 

 
 
1. Traspàs reunió amb l’equip directiu. 
P3 en centre cívic - De moment no hi ha cap novetat. Les famílies de P3 han demanat una reunió 
amb l'equip directiu per comunicar els seus dubtes i preocupacions amb la situació. Està per 
confirmar el dia i l'hora. 
 
Concurs del menjador – Aquest curs no es convocarà el concurs del menjador. Quan es faci, es 
podrà fer una comissió de famílies per ajudar a definir els criteris per a l'elecció de l'empresa 
nova. 
 
Inuit i el pla d'acció tutorial – S'ha fet el pla d'acció tutorial i es presentarà a les famílies. 
Originalment, volien fer-ho en persona, però per les Restriccions sanitàries de moment pujaran la 
informació al web. Inuit segueix aquest curs treballant amb l'escola. A partir del curs de ve, es 
mantindrà el contacte per qüestions puntuals. 
 
Setmana cultural – Està tot en marxa per la setmana cultural. L'equip directiu vol organitzar una 
xerrada per a famílies sobre els videojocs (el tema de la setmana cultural) i ens ha demanat ajuda 
per trobar un. Tant nosaltres com ells investigaran per veure què es troba. 
 
Sant Jordi – En principi, Sant Jordi es farà com cada any, amb llibres donats per les famílies. Està 
per determinar com s'organitzarà el dia mateix i estarem en contacte per si cal demanar famílies 
voluntàries. L’Anna i na Suzanne organitzaran els llibres que tenim al local per veure si cal 
demanar més. Després, l’AFA ens encarregarem de demanar i organitzar els llibres, com cada any.  
 
Avaluació patis partits – Encara falta espai per a cada grup, han sorgit coses positives de la partició 
dels patis. D'una banda, hi ha menys conflictes sense els partits de futbol. A més, els grups ara 
acostumen a jugar junts, en lloc de dividir-se en grups de nens i grups de nenes. 
 



Avaluació desdoblament de grups – Tothom, per part de l’equip docent  ho avalua com un canvi 
molt positiu. No se sap si es podria continuar el curs passat, però s'estudiarà la possibilitat de 
fer-ho encara que sigui en un cicle. 
 
Per ara, no es posarà mesuradors de CO2 a l'aules. 
 
Consell Escolar - La gran novetat del consell escolar és la manca del districte d'actuar amb el tema 
de la parada de bus davant de l'escola. En principi, ja està aprovat moure-la. S'ha recomanat al 
consell escolar assistir a consells de barri i del districte per posar pressió. A la reunió ha sorgit la 
idea de fer una queixa model perquè les famílies la presentin en línia i demanar un voluntari per 
estar pendent  dels consells i reunions del districte. 

 
2. Colònies AFA. 
Més de 60 famílies han dit que participarien en les colònies d'estiu organitzades pel AFA. Com el 
mínim són 30, seguirem endavant amb l'organització. 
 
Es demanarà el 50% del pagament amb la inscripció i l'altra meitat durant el mes de juny. Ja 
s'estudiarà si es pot recaptar fons per abaratir el segon pagament. 
 
Hi ha alguns dubtes que caldria consultar amb la casa de colònies, de el qual s'encarregarà 
l’Amparo: 
– si la casa pot participar en una reunió per a famílies perquè tinguin més informació sobre les 

colònies 
– qui té la responsabilitat legal si arriba a passar alguna cosa durant les colònies: la casa o la 

AFA 
– quin tipus de full d'inscripció es recomana i si cal tenir una signatura en paper. 

 
En principi el primer pagament es farà abans del 9 d'abril. Durant el període d'inscripció, es farà 
una reunió per a les famílies sobre les colònies. 
 
3. Compromís revisió actes. 
S'ha decidit baixar el nombre de membres de la junta que dóna per aprovada l'acta a tres 
persones.  
 
4. Logo AFA. 
A la pròximes setmanes es presentarà el logotip de l'AFA a les famílies per WhatsApp i per 
Dinantia. Mentrestant, es formarà una comissió per veure com fer una mica de màrqueting amb 
el logo nou. Xènia, Amparo, Anna, Suzanne i Sandra seran a la comissió. 
 
5. Infoferranet. 
Des de la comissió de Infoferranet, s'ha decidit suspendre la creació de la revista fins al curs 
vinent. Es demanarà una reunió amb l'escola per parlar sobre com es pot treballar entre el AFA i 
l'escola perquè segueixi la revista, ja que no es podrà fer sense major implicació per part de 
l'escola. 
 
6. Talls Carrer Viladomat.  
Passaran a ser mensuals en lloc de quinzenals. Només hi ha dues persones a la comissió, així que 
també es demanaran més persones voluntàries.  
 
7. Extraescolar anglès. 
En principi, tot i com les restriccions sanitàries han afectat l'extraescolar durant el curs, l'activitat 
segueix bé de nombres. Però portar la gestió és una feina molt gran per una sola persona i es 



considera que en Josep no hagi de fer-ho. Per tant, es demanarà a AEE si els interessaria agafar les 
regnes i seguir endavant amb la gestió. Si AEE no té plans de fer-ho, avisarem a les famílies de 
l'escola per veure si hi ha alguna persona voluntaria o un grup de voluntàries disposats a seguir 
endavant amb el projecte. 
 
8. Video AFA. 
Es farà una comissió d'Anouk, Suzanne i Xènia per fer un vídeo de l'AFA per fer una mica de 
màrqueting i augmentar la participació de les famílies de l'escola. 
 
9. Torn obert de paraula. 
 


